
Pen�ltim pas a Salt abans de cedir s�ls per al Trueta

LÕaprovaci� provisional dÕun canvi del pla general inclou refer lÕacc�s al

poble des de lÕAP-7 i construir pisos

Vehicles, entrant i sor tint ahir de Salt des de lÕAP-7

(ara sense lÕantic peatge de Girona Sud) i a prop de la

rotonda dÕacc�s al poble, molt a prop del terme de

Vilablareix. MANEL LLADî.

LÕAjuntament de Salt va aprovar ahir el pen�ltim pas abans de fer la

cessi� dels s�ls (terrenys) del sector sud del municipi a la

Generalitat. La cessi� preveu un total de 900.000 m², incloent-hi els

120.000 m² per als futurs hospital Josep Trueta i campus de Salut.

LÕaprovaci� provisional del canvi del pla general saltenc inclou la

modif icaci� en lÕacc�s al poble en lÕencreuament de lÕAP-7 (antic

peatge de Girona Sud) amb la C-65 i lÕavinguda de la Pau, la

construcci� de pisos i la instalálaci� dÕempreses, entre altres

aspectes. Est� previst que es desplaci lÕacc�s al municipi venint des

de lÕAP-7 i que sÕentri al poble per Francesc Maci� en lloc de

Marqu�s de Camps.

LÕaprovaci� de la modif icaci� del pla general dep�n ara de la

Comissi� T�cnica dÕUrbanisme (CTA) de Girona, que ser� lÕens que

hauria de donar-hi el vistiplau i segellar lÕaprovaci� def initiva del

procediment. El punt es va aprovar amb 16 vots a favor Ð7 dÕERC i 4

de Junts, en lÕequip de govern, i 5 del PSCÐ, 3 abstencions (Vox) i 2 vots en contra (IdS-CUP).

Al f inal del punt, lÕalcalde, Jordi Vi�as (ERC), que es presentar� a la reelecci� el 2023, va exposar que lÕaprovaci�

del punt �s Òmolt boÓ per a Salt perqu� tindr� efectes en lÕÒeconomia, lÕeducaci� i la regeneraci� urban�sticaÓ.

Al principi del punt, el regidor de Territori i Habitatge, Ëlex Barcel� (ERC), va exposar que lÕaprovaci� provisional

incorpora una vintena dÕinformes sectorials, incloent-hi lÕavaluaci� ambiental estrat�gica. Barcel� va exposar

que en el futur caldr� avan�ar probablement cap a un pla parcial que def inir� les mesures de compensaci� Òde

tipus residencial, econ�mic i comercialÓ als propietaris dels terrenys.

Cinc anys despr�sEl ple dÕahir �s la continuaci� de lÕaprovaci� inicial de la creaci� del sector sud, que va ser

aprovat el 31 de juliol del 2017, en una sessi� extraordin�ria. Aleshores, lÕequip de govern, dÕERC i IdS-CUP, va

votar de manera diferent, ja que els republicans hi van donar supor t i IpS, soci de govern, es va abstenir. Aquell

tr�mit va ser lÕinici per desenvolupar una �mplia �rea al sector sud, que llavors inclo�a la instalálaci� dÕun Ikea dins

dÕuna �mplia zona comercial.

Mar ta Guillaumes (Ips-CUP) va ser molt cr�tica amb el punt aprovat ahir perqu� perpetua un model que Òafavoreix

els valors econ�mics sobre els socials i els ambientalsÓ, tot i defensar que el Trueta sÕinstaláli al municipi.

Per Joan Mar t�n (PSC), la tramitaci� ha estat Òmolt lentaÓ i va recordar que el 2017 era per rebre ÒlÕIkeaÓ i ara �s

Òperqu� vingui el TruetaÓ. Mar t�n va reclamar m�s transpar�ncia en lÕequip de govern sobre les tramitacions.
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